
1 

 

1                                                                                                                        

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 24 

На  заседание на 25 март 2025 г. 

Днес, 25 март  2025 г. /вторник/ от 09.45 ч. се проведе заседание на Постоянната 

комисия за връзки с гражданското общество. Заседанието беше открито от Зам.-

Председателя на комисията г-жа Ася Тодорова  в 09.45 ч. При направената проверка 

на кворума беше установено, че присъстват    4 /четири/ общински съветници , 

поради което заседанието може да бъде проведено. Членовете на комисията 

гласуваха  дневен  ред  както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай  Велчев- председател - 

2. 

Румен  Александров –   зам.-

председател за 

3. 

Ася Тодорова – зам.-

председател за 

4. Благовест Георгиев - 

5. Благовеста Кенарова за 

6. Марта Георгиева за 

7. Драгомир Младенов - 

  Общо гласували:  4 

  в т.ч.: 

                                  За 4 

                                Против - 

                          Въздържали  се                   - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т. 1 от дневния ред : Отговор вх.№СОА25-ГР94-1313/2/28.02.25 г. в.в.  с жалба на г-
жа Надя Илиева 
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Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 2 от дневния ред : Отговор вх.№СОА25-КЦ51-22935/05.03.25 г. в.в. с жалба от    
г-н  Тенев 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 4, за – 4, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 3 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-6987/10/07.03.25 г. в.в. с жалба от 
г-жа Илияна Цветанова 

А.Георгиева подчерта, че от отговора на г-н Павлов – зам.-кмет на СО не става ясно 
как ще бъде решен казуса с това как да се ползва изхода откъм ул.“Тодор Каблешков“. 

Към заседанието се присъедини г-н Н.Велчев – председател на комисията. 

Н.Велчев предложи за включване в капиталовата програма за 2025 г. и за очуждаване 
на частните имоти, които попадат там за да може да се разреши проблема. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора. 

Общо гласували - 5, за – 5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 4 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-1232/2/07.03.25 г. в.в. с жалба от г-
жа Елеонора Ангелова 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора  за сведение. 

Общо гласували - 5, за – 5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 5 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-КЦ01-21898/14.03.25 г. в.в. с жалба от г-
жа Елизабет Божинова 

М.Георгиева подчерта, че от ветеринарния съюз са отговорили отзивчиво и 
предложи на следващо заседание да бъде поканен д-р Димитър Яновски, който 
отговаря за домашни любимци и бездомни животни. Тя счита, че е необходимо 
максимално да се извлече от тяхната експертиза. 

А.Тодорова подчерта, че от отговора е видно, че няма проблеми да се сключват 
договори с външни клиники, което ще е в помощ на работата на ОП“Екоравновесие“. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да бъде поканен д-р Яновски за следващо заседание на комисията. 
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Общо гласували - 5, за – 5, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 6 от дневния ред : Отговор вх.№СОА25-ВК08-1626/3/19.03.25 г. от ОП 
“Екоравновесие“ 

Н.Велчев подчерта, че не се приема формалния отговор на г-н Димитров  и е 
необходимо да отговори конкретно по поставените въпроси. 

Р.Александров заяви, че това е неуважение от страна на директора, а също така и на 
кмета Терзиев, тъй като многократно е поставян въпроса с процедурата по избор на 
директор на ОП “Екоравновесие“. Г-н Богданов от екипа на кмета също не присъства 
на комисия. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати ново писмо до Директора на ОП“Екоравновесие“ с цел в спешен порядък 
да предостави информация на коя дата са осиновени пинчероподобните кучета и в 
кой район. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т.7: Писмо вх.№СОА25-ВК66-2085/12.03.25 г. в.в. със сигнал на Асен Асенов 

Л.Христова заяви, че от страна на Столична община всичко е свършено, така както 
процедурата по програмата го изисква. Тя сподели, че би могло да се предостави на 
жалбоподателя такъв двустранен протокол, какъвто той изисква, но това е излишна 
административна тежест, тъй като става дума за програма преди четири години. 
Възражението, което е по т.8, е всъщност възражение по писмото на зам.-кмета 
Лютов 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема се за сведение. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т.8: Възражение вх.№СОА25-КЦ01-20903/12.03.25 г. от Асен Асенов 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема писмото  за сведение. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т.9: Заявление вх.№СОА22-ГР94-1978/1/04.03.25 г. от Иван Петров 

Л.Христова сподели, че става въпрос за оградата на Духовната семинария на 
ул.“Йосиф Петров“ и предполага, че ако сградата е паметник на културата, вероятно 
има причини да не се постави табела. Тъй като в решението на СОС от 2006 г. е 
отразено, че възлага контрол по изпълнението на ПК по образование, култура, наука и 
вероизповедание. Тя предложи именно там да се провери кои са причините да не се 
поставят табели. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
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Писмото да се изпрати по компетентност на ПК по образование, култура, наука и 
културно многообразие. 

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т.10: Искане вх.СОА25-КЦ01-21972/14.03.25 г. от Мария Господинова за 
организиране на съвместна среща във връзка с парк“Кукуряк“ 

Н.Велчев сподели, че има сформирана работна комисия с председател г-н Цв. Петров, 
която вече има проведени заседания и е обсъждан казуса за парк „Кукуряк“. Той 
предложи да се организира от комисията среща като миналия път и да се поканя 
представители на администрацията на БАН и граждани за да се изясни до къде са 
задействани процедурите. 

В.Василев предложи да бъдат поканени г-жа Казакова и г-жа Мая Казакова от НАГ и г-
жа Кискинова от общинска собственост. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да бъде тематична комисия на 03.04.25 г. от 11.00 ч. в зала 5, ет.5.  

Общо гласували - 6, за – 6, против – няма, въздържали се – няма. 

По т.11: Писмо вх.№СОА25-ВК66-1140/1/07.03.25 г. относно постъпили жалби и 
сигнали през м.февруари 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема писмото за сведение. 

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри заседанието 
в  11.05часа. 

Протоколът е изготвен  на 13.03.2025 г. 

                       Изготвил:                П 

 

Димана Пунчева  

    Ст. експерт 

 

 

 

                  ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК  

                  НА ВГО: 

                

               П 

 

 

   Николай Велчев 
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                                                                 ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ                                                  

                                                                              ПК за ВГО:                                                   П 

                                                                                                                                                                АСЯ ТОДОРАВА                                

                                                   

                                                                                               


